
YLÄ-SAVON AUTISMIYHDISTYS RY

PÖYTÄKIRJA  1/2025                                                                                      Hallitus

Aika Sunnuntaina 5.1.2025 klo 12

Paikka Ylä-Savon Vakassa, linkki Teamsiin:

YSA ry:n hallituksen kokous 1-2025

Kokoustunnus: 378 375 567 377

Tunnuskoodi: Vv2Vn9Fm

Läsnä Merja Kaivo-oja puheenjohtaja

Osmo Turkki varapuheenjohtaja

  Matti Ollikainen sihteeri

 Paula Ollikainen jäsen

Anne Mykkänen jäsen, etänä

Markku Kananen jäsen, etänä, tuli paikalle 12.20 

Poissa                                         Liisa Husso

                          Kristiina Turkki

                          Janne Kananen

1 § KOKOUKSEN AVAUS, LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

Alustava kutsu edellisessä kokouksessa 20.10.24, sähköpostissa kutsu 4.1.25. 

ESITYS: Kokous avattiin klo 12.17.  Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

PÄÄTÖS: Hyväksyttiin

2 § EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

Edellisen kokouksen 5/2024 pöytäkirja on lähetetty hallituksen jäsenille tämän esityslistan liitteenä 
(liite 1.). 

ESITYS:  Hyväksytään pöytäkirja.

PÄÄTÖS: Hyväksyttiin 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3Ameeting_M2Q4ODRhM2YtNTVmZS00ZWE0LWEyMGYtZWI3NWVkNjlkNWE0@thread.v2/0?context=%7B%22Tid%22%3A%2226089cc8-96ad-4107-bf71-69d2bf05171a%22%2C%22Oid%22%3A%22e8454edd-f58f-4c1f-82c6-4fba0b703d1a%22%7D


3 § TYÖJÄRJESTYS

Hallituksen jäsenten toivomat lisäykset merkitään esityslistaan tässä kohdassa.

ESITYS: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. Poikkeuksena 7 § 
käsitellään noin klo 12.30, kun Pohjois-Suomen Autismikirjo ry:n hallituksen jäsenet 
pääsevät liittymään kokoukseemme etänä.

PÄÄTÖS: Hyväksyttiin

4 § TOTEUTUNUT TOIMINTA

Korallit-uinteihin osallistui 2.11. yhdeksän, 16.11. yhdeksän, 30.11. kymmenen ja 14.12. yksitoista 
uimaria Laila-ohjaajan lisäksi. Viimeisellä kerralla herkuteltiin glögiä ja piparia uimahallin 
kokoushuoneessa ja sitä ennen altaan puolella muistettiin Laila-ohjaajaa joulukukkasin. 

Rautatie-näytelmän kävi Lapinlahdella katsomassa lauantaina 9.11. yhdeksän jäsentä.  Yhdistys 
tarjosi pääsyliput väliaikakahveineen.

Keilailu- ja pizzailtaan lauantaina 16.11. osallistui yhteensä 18 jäsentä.

Voimaa Vanhemmuuteen-leirillä tehdyt savityöt saatiin vielä ennen joulua jaettua koteihin.

Joulukuusenhakuretki toteutettiin joulukuussa kahtena eri retkenä, osallistujia yhteensä viisi.

5 § TULEVAA TOIMINTAA

Korallit-uinnit lauantaisin klo 10-11 Uimahalli Saukossa 11.1.25, 25.1.25, 8.2.25, 22.2.25, 8.3.25, 
22.3.25, 5.4.25 ja 3.5.25.

6 §  VASTAUS YHDISTYKSEN KORJAUSVAATIMUKSEEN P-S:n HVA:n YLLÄPITO- JA ATERIAMAKSUIHIN

ESITYS: Osmo laati korjausvaatimuksen Pohjois-Savon hyvinvointialueelle. HVA:lta tuli 
siihen vastaus (liite 2.). Keskustellaan ja päätetään kokouksessa, mitä tehdään 
seuraavaksi. 

PÄÄTÖS: Osmo ja Merja jatkavat asian käsittelyä. Tarvittaessa vievät asian 
oikeusasiamiehelle.

7 § KESÄN 2025 RETKI / LEIRI YHTEISTYÖSSÄ POHJOIS-SUOMEN AUTISMIKIRJO RY:N YHDISTYKSEN 
KANSSA

ESITYS: P-S:n Autismikirjo ry:n pj Ville Salminen piti Zoom-neuvottelun la 2.11., jossa 
suunniteltiin kesän leiriä. Hallituksestamme oli paikalla vain Anne, jota ehdotan 
jatkossa yhteyshenkilöksemme retkijärjestelyjämme varten. Kohteeksi sovittiin Ranua, 
jossa aktiviteetteina mm. eläinpuisto. Ohessa kokouksen jälkeistä hinta-arviota. PSA 
ry:n kanssa sovittiin, että he tulevat kokoukseemme mukaan keskustelemaan 



retkestä. Pohditaan myös rahoituksen anomisesta retkeä varten. PSA ry on anonut 
rahoitusta Lapin HVA:lta.

Alustavaa hinta-arviota:
30 eläinpuistolippua (10x19€ aikuista + 20x15,50€ lasta (4-14 v.) maksaa noin 500 €
Opastettu kierros (max 30 henk.) eläinpuistossa 150 €
Lomahuvilayö (5 kpl huviloita) 30 hengelle esim. 4 aik.+2 lasta/mökki yht. 1325 €

Yhteensä siis noin 2000 €
(tai 1000 € per yhdistys jos laitetaan puoliksi)

Eli tuollaisesta rahasta puhutaan. Siihen päälle voi ostaa kokoustilan varausta ja yhteistä 
ateriaa, jos parhaaksi nähdään. Täältä Oulusta voi käydä myös päivän reissulla, eli säästäisi 
tuossa majoituspuolella. Toisaalta me saadaan myös Ranualta joku pakettialennus, eli 
voidaan päästä myös halvemmalta.

Pohdittiin tosiaan Ylä-Savon Autismiyhdistyksen kanssa, että meitä voi olla Ranualla 
yhteensä tuo 30 henkeä. Täältä Oulun puolelta voisi löytyä myös enemmän väkeä, eli tavoite 
voi olla myös vaikka 30 + 30 henkeä, eli yhteensä 60 henkeä, joka täsmäisi Ranuan isompiin 
kokoustiloihin ja saataisiin kaksi opastettavaa ryhmää. 

PÄÄTÖS: Retken alustavaksi ajankohdaksi päätettiin la 7.6.2025. Retki suoritetaan 
joko päivän retkenä tai toinen mahdollisuus on, että retken aikana yövytään. Mitenkä 
retki suoritetaan riippuu siitä, kuinka yhdistykset saavat avustuksia. P-S:n Autismikirjo 
ry:n pj Ville Salminen lupasi ottaa vielä yhteyttä Ranuan eläinpuiston myyntipalveluun 
siitä, mitä heillä on meille tarjolla.

8§ SEURAAVAN VUODEN TOIMINNAN VALMISTELUA

ESITYS: Suunnitellaan yhdessä seuraavan vuoden 2025 toimintaa esim. elokuvaesitys 
Kuvalippaassa, maailman autismitietoisuuden päivä ke 2.4.25 ja kevätretki 
Patrikaisten laavulle. Päätetään myös, osallistuuko joku hallituksen jäsenistä Autismin 
talvipäiville 7.-8.2.2025 Lahdessa. 

PÄÄTÖS:-Autismitietoisuudenpäivänä  2.4.kaavailtiin pidettäväsi jonkinlainen 
informaatiotilaisuus tai esitteiden jakaminen. 
-Kevätretki Patrikaisen laavulle la 26.4 klo 14. 
-Autismin talvipäiville 7-8.2 2025 ei kukaan yhdistyksestämme tällä kertaa osallistu.

  

9 § TILINKÄYTTÖOIKEUKSIEN SIIRTÄMINEN KÄYTÄNNÖSSÄ

ESITYS: Edellisessä kokouksessa tilinkäyttöoikeus siirrettiin Osmo Turkilta nykyiselle 
Ylä-Savon Autismiyhdistys ry:n puheenjohtajalle Merja Kaivo-ojalle. Lisäksi 
tilinkäyttöoikeus myönnettiin Anne Mykkäselle. Sihteerillä Matti Ollikaisella säilyi 



tilinkäyttöoikeus. Pj tutki pankin ohjeita asiaan liittyen pankin kotisivulta täältä. 
Päätetään, kuinka toimitaan käytännössä.

PÄÄTÖS: Sihteeri lupautui ottamaan selvää pankilta siitä kuinka käytännössä 
toimitaan.

  

10§ OHJATUN KUNTOSALITOIMINNAN JÄRJESTÄMINEN

ESITYS: Edellisessä kokouksessa päätettiin, että yhdistys anoo ohjaajaa ulkoliikuntapaikoille vetäjäksi. 
Rahoitus tulisi mahdollisesti Olvi-säätiöltä tai Autismiliitolta.  Pj tiedusteli asiaa myös PSHVA:n Sirpa 
Konoselta PSHVAn kumppanuusavustus. Olvi-säätiön kevään avustushaku on käynnissä ja siinä on 
ainakin viime vuoden kohdalla maininta: hyvinvointi ja osallisuus (koskettaa laajasti lapsia ja 
vanhuksia, syrjäytymisen ehkäiseminen), jota voisi hyödyntää. Olvi-säätiön sivut: apurahan ohjeet. 
Autismiliiton tuen hakemiseen ei ole vielä ole tullut tietoa. Ylä-Savon Veturilla ei tällä hetkellä ole 
oikein meille sopivaa vaihtoehtoa tuen hakemiseen. 

PÄÄTÖS:Haetaan avustusta kaikilta mahdollisilta tahoilta. 

11 § VUOSIKOKOUKSEN VALMISTELUA 

ESITYS: Käydään läpi pj:n valmistelema toimintakertomus vuodelta 2024 sekä 
hahmotellaan yhdessä toiminta- ja taloussuunnitelmaa vuodelle 2025. Päätetään 
myös vuosikokouksen ajankohta ja paikka. 

PÄÄTÖS: Käytiin läpi toimintakertomusta ja tarkasteltiin toiminta- ja 
taloussuunnitelmaa vuodelle 2025. 
Vuosikokous  su 22.3 klo 12 uimahallilla. 

12 § MUUT ASIAT 

ESITYS: Käsitellään hallituksen jäsenten esittämät tai muut ajankohtaiset aiheet.

PÄÄTÖS:  Osmo ehdotti, että Autismi-lehti evättäisiin Kirkonsalmen Palvelukodilta ja 
muutamalta muultakin taholta, jotta säästettäisiin Autismiliiton jäsenmaksuista. Tämä 
on kuitenkin turhaa, sillä Autismi-lehden muututtua verkkojulkaisuksi se on kaikille 
avoin. Sen lukemiseen ei tarvita enää minkäänlaisia tunnuksia.

13 § SEURAAVA HALLITUKSEN KOKOUS 

ESITYS: Hallituksen seuraava, vuosikokousta valmisteleva kokous pidetään Ylä-Savon 
Vakassa ?? alkaen.

PÄÄTÖS: Kokous pidetään su 23.2  klo 12

14 § KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Kokous päättyi klo 14,05

https://www.olvisaatio.fi/apurahat/ukk/
https://pshyvinvointialue.fi/fi/avustuslajit-ja-avustushaku
https://www.op.fi/yritykset/asiakkuus/yhdistyksen-pankkitili-ja-asiointi/kayttooikeudet


_____________________________                         ________________________________ 

puheenjohtaja                                                                         sihteeri




